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Dimarts va fer exactament dos
anys que Dolors Sabater és alcal-
dessa de Badalona. El 13 de juny
de 2015 va començar a liderar un
govern municipal integrat per la
formació de la qual ella era cap de
llista -Guanyem Badalona en
Comú-, ERC i ICV-EUiA. Des-
bancaven Albiol tot i que el PP ha-
via guanyat les eleccions amb
àmplia majoria i prometien ser el
motor de molts canvis a la ciutat. 

Ara, mig mandat després, el
govern municipal s’autoavalua
amb bona nota, presumint d’ha-
ver complert el 66% del seu pla de
govern en els dos primers anys a
l’Ajuntament. “Hem posat les ba-
ses per a una autèntica transfor-
mació i consolidar Badalona com
una ciutat de drets”, va defensar
Sabater en el balanç oficial que el
govern va fer dilluns. El seu exe-
cutiu treu pit i assegura haver
avançat substancialment en l’àm-
bit de les polítiques d’igualtat,
mediambientals, educatives, d’es-
ports o de serveis socials. En can-
vi, reconeix que encara queda for-
ça feina per fer en urbanisme i en
l’organització interna de l’Ajunta-
ment, pel que fa al desenvolupa-
ment dels recursos humans i a la
modernització de l’administració. 

Però, 734 dies després, quin és
el balanç que fa la ciutat de la ges-
tió de govern? Línia Nordha par-
lat amb algunes de les organitza-
cions i entitats més representati-
ves de Badalona i el resultat és un
aprovat just.

FAVB: 5/10
“Si el govern fos un semàfor, es-
taria en taronja”, valora el presi-
dent de la Federació d’Associacions
de Veïns de Badalona (FAVB),
Julio Molina, que sobretot troba a
faltar celeritat a l’hora d’aplicar
projectes. Per una banda, Molina

valora positivament l’aposta per la
participació, com en l’àmbit dels
pressupostos. En canvi, coinci-
deix amb el govern a l’hora d’as-
senyalar la necessitat de gestionar
millor l’organització interna del
consistori i creu que l’executiu de
Sabater ha de fer sentir més la seva
veu a la Generalitat. “Massa sovint
les inversions passen de llarg de
Badalona”, lamenta.

A més, Molina també demana
més concrecions en els grans pro-
jectes de ciutat, com per exemple
en la construcció del lateral de la
C-31, que segons les previsions es
començarà a construir aviat. La
nota que els veïns posen al govern
és, doncs, un aprovat just.

BADALONA COMERÇ: 5/10
Els comerciants de la ciutat tam-
bé aproven amb la mateixa nota
Sabater. Un cinc que reconeix la
“voluntat” del govern però assen-
yala la seva “lentitud”, en parau-
les del president de la Federació de
Comerciants, Óscar Palma. “Hi ha
més compromís amb el movi-
ment associatiu que durant el
mandat anterior però manca agi-
litat en la gestió”, diu Palma. El re-
presentant dels comerciants cele-

bra haver definit les noves línies de
subvencions però denuncia que els
comerciants encara no han cobrat
les ajudes de l’any passat. El pre-
sident de la federació també espera
que l’executiu tiri endavant una
moratòria per la instal·lació de
grans superfícies a la ciutat i tam-
bé considera que la polèmica per
la possible arribada de Mercado-
na a Morera i Sant Roc està a la
teulada del govern. “El conflicte
amb Badalona Capaç s’ha politit-
zat molt. A nosaltres ens preocu-
pa més que es defineixi el model
comercial de Badalona”, conclou.

FEMINISME: 6/10
Una de les àrees en què el govern
considera haver fet més bona fei-
na és en la de polítiques feminis-
tes, després d’haver refet el circuit
d’atenció a les dones víctimes de
violència. Consultada per aques-
ta publicació, la presidenta de la
Federació de Dones, Rocío Mate-
os, dóna el seu vistiplau a aquest
canvi i també a l’augment del
pressupost en polítiques d’igualtat.

Tot i això, Mateos demana a
Sabater que els canvis vagin més
enllà i que el punt de vista de l’A-
juntament també enfoqui altres

necessitats de les dones, que al ma-
teix temps les poden protegir de la
violència masclista. “Necessitem
més llars d’infants, més centres de
dia i d’acollida”, planteja, al mateix
temps que insisteix en la necessi-
tat que la Federació, l’Ajuntament
i la policia treballin conjuntament
per poder proporcionar una aten-
ció adequada a les dones. Un 6,
doncs, en forma de vot de con-
fiança, que per a Mateos ha de ser-
vir per fomentar la participació ac-
tiva de les veïnes en el disseny de
polítiques d’igualtat.

PAH: 5/10
Un dels grans projectes del man-
dat de Sabater és la construcció de
40 habitatges públics de lloguer so-
cial. Tot i que la Plataforma d’A-
fectats per la Hipoteca (PAH) va-
lora positivament que la ciutat
disposi d’aquest tipus d’habitatge,
creu que l’executiu no ha esgotat
prou les opcions de comprar pisos
procedents dels bancs. “A la ciutat
hi ha 10.000 pisos buits on la gent
hi podria viure”, diu un dels seus
portaveus, Pedro Jesús Fernández.

D’altra banda, Fernández tam-
bé considera que l’Ajuntament
ha de millorar la seva gestió dels

serveis socials. “La majoria de ca-
sos de desnonaments ens arriben
quan ja són una urgència, cal fer
més prevenció”, planteja. “No po-
dem perdre més temps perquè
cada cop hi haurà més desigualtat
i pobresa extrema”, afegeix.

FAMPAS: 7/10
Qui posa millor nota a la primera
meitat del mandat de Sabater és la
Federació d’Associacions de Ma-
res i Pares d’Alumnes (Fampas).
El seu president, David Guerrero,
demana al govern un “lideratge
clar” a l’hora d’exigir inversions
pendents a la Generalitat. “La
música està molt bé però hem de
començar a ballar”, diu.

Guerrero celebra els canvis en
la tarifació social de les escoles
bressol i el blindatge de l’oferta de
places públiques de P3, però aler-
ta de la necessitat de construir els
centres educatius que ja estan
projectats. “Fa temps que esperem
les obres a la tercera planta de La
Llauna i hi ha treballs de molta
més magnitud com l’institut Ven-
tura Gassol i el nou centre de se-
cundària de Canyadó”, avisa. “A la
Salut i Llefià ja no hi ha prou pla-
ces de secundària”, conclou.

Andreu Merino
BADALONA

Aprovat just per a Sabater
» La FAVB, els comerciants i la PAH aproven el govern municipal amb un 5 i li demanen més agilitat

» La federació d’AMPA posa un 7 a l’executiu i la Federació de Dones puntua la seva gestió amb un 6

El govern va fer balanç dilluns de la seva gestió durant la primera meitat de mandat. Foto: Línia Nord

ELECCIONS4Si el govern mu-
nicipal va escollir l’entorn del
pont del Petroli per celebrar
diumenge els dos anys de man-
dat, Xavier García Albiol va triar
dilluns el Teatre Blas Infante per
anunciar el que era un secret a
veus: el 2019 tornarà a ser can-
didat a l’alcaldia de Badalona.

Albiol, que sempre ha quali-
ficat el govern municipal de
“pacte de perdedors”, ha em-
marcat la seva decisió en la si-
tuació política a Catalunya. “Ara

dedico el màxim dels meus es-
forços a evitar que ningú separi
Catalunya d’Espanya”, va asse-
gurar, al mateix temps que vati-
cinava que el referèndum d’au-
todeterminació no es convocarà.

Així doncs, els plans d’Al-
biol preveuen que ben aviat es
convocaran eleccions autonò-
miques, en les quals serà el can-
didat del PP. L’exbatlle, però, va
defensar presentar-se també a les
eleccions municipals per “acabar”
el seu projecte a la ciutat.

Una ciutat que, com ha dit
des del 2015 i va repetir dilluns,
considera que està governada
per la CUP, a qui va acusar de
nou de no haver gastat prou di-
ners del fons per a pobresa
energètica i de no posar prou
policia al carrer.

Albiol ja ha posat les cartes
sobre la taula i els partits que for-
men el govern ja saben que se-
gurament el líder popular tor-
narà a ser el màxim rival a batre
en els comicis del 2019.

Albiol vol tornar a ser alcalde el 2019
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“Toca a les catalanes i als catalans decidir
el seu futur. És a les seves mans i a les de
tots nosaltres fer-ho possible, demostrar
que la democràcia ens uneix per damunt
de les legítimes i saludables discrepàncies”.
Amb aquestes paraules, el president de la
Generalitat, Carles Puigdemont, i el vice-
president Oriol Junqueras han encoratjat
la societat civil a defensar a partir d’ara un
referèndum que des del passat 9 de juny
ja té data –1 d’octubre– i pregunta –“Vo-
leu que Catalunya sigui un Estat inde-
pendent en forma de república?”–.

El compte enrere, doncs, ha comen-
çat. I ho ha fet amb dubtes damunt la tau-

la –qui posarà les urnes, quin serà el cens,
com serà la cobertura legal...– i un Estat
espanyol que, a diferència del que va pas-
sar amb la consulta del 9-N, està dispo-
sat a posar tota la carn a la graella per evi-
tar que hi hagi urnes l’1 d’octubre.

De fet, és precisament per això, per pro-
tegir-se, que l’acte del 9 de juny no va in-
cloure cap firma ni contracte que es pugui
recórrer, però la fiscalia ja ha portat igual-
ment l’anunci als tribunals a través de la
querella contra la consellera Meritxell Bo-
rràs. Sigui com sigui, el compromís públic
del president i del vicepresident va ser clar
i solemne: “El Govern es conjura a oferir
totes les garanties i a vetllar per la rectitud
del procés de convocatòria, organització i
celebració del referèndum”, va afirmar
Puigdemont, afegint que “la resposta que
hi donin els ciutadans, en forma de ‘sí’ o de

‘no’, serà un mandat que aquest Govern es
compromet a aplicar”.

Prèviament, Junqueras havia destacat
que la decisió de tirar endavant el refe-
rèndum unilateral s’havia pres davant
“d’un Estat deficient i injust, que exerceix
antidemocràticament les seves funcions
i perjudica els interessos econòmics del
país”, recordant que a Espanya hi ha mi-
nistres que “encarreguen la fabricació
de proves falses contra representants
electes escollits democràticament”.

LA REPÚBLICA I ELS ‘COMUNS’
L’acte va escenificar de nou, amb la pre-
sència dels diputats de Junts pel Sí i la CUP,
la unitat de les forces independentistes da-
vant d’un procés que, ara sembla que sí,
afronta la partida final. De fet, les cares d’al-
guns dels presents reflectien més aviat el

pes de la responsabilitat i la dificultat del
que els ve a sobre que no pas l’èpica o l’eu-
fòria d’altres ocasions. Tots ells sabien que
estaven fent un pas endavant del qual serà
molt difícil fer marxa enrere.

Però a la foto del dia 9 hi va haver un
gran absent: el partit d’Ada Colau. Els ‘co-
muns’, que sempre han defensat un refe-
rèndum com a eina per resoldre el con-
flicte, s’han desmarcat, almenys de mo-
ment, de la proposta unilateral del Govern,
argumentant que no hi veuen suficients ga-
ranties. Sigui com sigui, amb la inclusió de
la paraula “república” a la pregunta, feta
a instàncies d’ERC i la CUP, s’intenta se-
duir els simpatitzants de Catalunya en
Comú perquè vagin a votar el dia 1 d’oc-
tubre i eixamplin així la participació, fins
i tot encara que els seus dirigents no aca-
bin donant suport al referèndum.

Arnau Nadeu
BARCELONA

MANIFESTACIÓ4La resposta de la socie-
tat civil independentista a l’anunci de la
data i la pregunta del referèndum no es va
fer esperar. Dos dies després, diumenge 11
de juny, milers de persones –30.000 se-
gons la Guàrdia Urbana– van recollir el
guant llançat pel Govern en un acte orga-
nitzat per l’ANC, Òmnium i l’AMI a Bar-
celona que va servir per conjurar-se i dei-
xar clar a l’Estat espanyol que no ho tindrà
fàcil per impedir que Catalunya voti el pri-
mer diumenge d’octubre.

“Els catalans votarem aquest 1 d'oc-
tubre, i quan el Govern compleixi amb el
mandat democràtic no estarà sol”, va dei-
xar clar l’exentrenador del Barça Pep
Guardiola, que va posar veu al manifest
de les entitats independentistes i va con-

vertir-se en l’actor principal de la jorna-
da. “El Govern ha de saber que tots i ca-
dascun de nosaltres estarem al seu costat”,
va clamar un Guardiola que va injectar eu-
fòria entre els milers d’assistents a l’acte.

Entre crits de “No esteu sols”, “Vota-
rem” o el clàssic “Independència”, Guar-
diola va voler “deixar ben clar que el prò-
xim 1 d'octubre votarem en un referèndum
per decidir el nostre futur”. “Votarem en-
cara que l’Estat no ho vulgui”, va dir
abans d’apel·lar “a tots els demòcrates d'Eu-
ropa i del món a fer-nos costat en la defensa
dels drets avui amenaçats a Catalunya” i de
titllar l’Estat espanyol d’“autoritari”. “Ara
més que mai acudirem a les urnes: no fa-
llarem!”, va concloure Guardiola. Primer,
però, caldrà que no fallin els polítics.

“El Govern no estarà sol”

» El president Puigdemont i el vicepresident Junqueras posen data al referèndum: 1 d’octubre
» Comença el compte enrere amb dubtes damunt la taula i l’Estat disposat a torpedinar la votació 

“La democràcia ens uneix”
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per Jordi Lleal 

No es tracta de plagiar l’eslògan
de la campanya a favor dels re-
fugiats de l’actual drama de la
Mediterrània, he adaptat l’es-
lògan per referir-me a la dispo-
sició que molts catalans tenim
a col·laborar amb l’administra-
ció catalana, el dia del referèn-
dum. Que precinten escoles i
centres públics, com malaura-
dament anuncien alguns batlles
del PSC, doncs a casa tinc un ga-
ratge de 80m2, en planta baixa
i en un carrer cèntric, que pot ser
habilitat com a col·legi electoral. 

Si cal, també tinc urnes
adients per posar-hi les butlle-
tes i si no hi ha butlletes, les faré
jo amb la meva fotocopiadora,
i si cal posar ordre, tinc un uni-
forme i una gorra de la guàrdia
urbana, d’un carnestoltes de fa
anys.  Amb il·lusió, amb corat-
ge, amb alegria, sense por a les
amenaces amb les quals ens
bombardegen cada dia, per dig-

nitat, pit i collons! O potser
cervell i cintura, per actuar amb
intel·ligència i escapolir-nos
dels entrebancs a temps. Esta-
rem amatents a la vora de qui
ens necessiti, ben a la vora i no
marxarem de vacances a les
Sheychelles ni a les Bahamas,
com a molt lluny a Torredem-
barra o a la Costa Brava. Tenim
el ferm compromís de defensar
la Democràcia, així en majús-
cula. Amb nosaltres retronarà la
Democràcia, o potser retorna-
rà? Estem en plena guerra de
declaracions, a quines més ame-
naçadores, i amb insults. L’Es-
tat espanyol vol una rendició in-
condicional o terra cremada,
una crisi política la converteix en
una crisi d’ordre públic i a nos-
altres no ens hi trobaran.  

Als que seran encausats, in-
habilitats i escarnits pels poders
espanyols, els diem amb un
crit valent: No caminareu sols!

Un diari participatiu

4Casa meva, casa vostra

Actualitat a la xarxa

#1-Octubre

@ForcadellCarme: El dia 1 d'octubre les
catalanes i els catalans decidirem amb
llibertat i democràticament el nostre futur.
És l'hora de votar!

#SenseAlternativa?

@AlfonsCarmona: Entenc bé que Podemos
faci moció de censura merescuda a Rajoy,
deixant en evidència PP, PSOE i Cs, però si
només aconsegueix això, no em serveix.

Un diari plural

per Pedro Jesús Fernández

4El dia de la marmota

Fa uns dies, el 30 de maig, el sín-
dic defensor de la Ciutadania va
presentar durant la sessió plenà-
ria del nostre Ajuntament l’in-
forme de les actuacions que ha
portat a terme durant l’any 2016.

Com que és possible que no
arribi a tothom, malgrat l’esforç
de la institució que defensa la ciu-
tadania de Badalona, em per-
metreu que traslladi en aquest ar-
ticle algunes de les consideracions
que conté el document.

Ho faré tenint present que
s’apropa l’equador de la legis-
latura i que, per tant, és oportú
reflexionar sobre què s’ha fet du-
rant aquests dos anys del govern
del canvi.

Com a primera constatació cal
dir que és una evidència que els
canvis que s’anunciaven no avan-
cen com els agradaria a la majo-
ria dels que apostaven per treu-
re el Partit Popular del govern de
l’Ajuntament de Badalona.

Moltes de les decisions i me-
sures anunciades pel nou go-
vern no arriben a passar més en-
llà de l’anunci. És a dir, la pro-
posta mai no es realitza i, per tant,
la reivindicació de la millora de tot
allò que es criticava i es volia can-
viar continua present i vigent i és
palès que el desgavell és el que ca-
racteritza la gestió de la nostra
institució local. Com em diu un
bon amic “la inexperiència en la
gestió ha superat la voluntat de
canviar les coses”.

Però centrem-nos en l’infor-
me del síndic.

Moltes de les queixes que li
han fet arribar han posat de relleu
els problemes derivats de l’ano-
menada pobresa. “Les persones
en aquesta situació són cada cop

més nombroses. Les desigualtats
que pateixen persones, famílies i
alguns col·lectius més vulnerables
de la nostra ciutat es fan cada cop
més evidents i són, a més, abso-
lutament escandaloses”.

“Sense necessitat de buscar-
hi gaire -assenyala- trobarem
moltes persones amb treball
precari, amb contractes tempo-
rals del tot insegurs i salaris in-
suficients. Així doncs podem
afirmar que resta molt per fer i
avançar si el que desitgem és una
societat més justa que la que te-
nim actualment”.

A continuació denuncia que,
en molts casos, les persones es ve-
uen obligades a esperar molt de
temps per tal de ser ateses. “Per
poder-ho comprendre -diu- ens
caldria fer un enorme esforç i si-
tuar-nos en l’estat, real, en què es
troben aquestes persones”.

També s’assenyala en l’infor-
me que hi ha moltes queixes dels
veïns perquè no reben cap res-
posta a la seva demanda. Es trac-
ta d’un problema endèmic. “I
dic això -manifesta- perquè en no
respondre a una consulta, petició
o reclamació es pot acabar creant
en la ciutadania una complicada
idea de descrèdit cap l’Ajunta-
ment”. Mai ningú no ha d’oblidar
que, si bé la queixa és un dret de-
mocràtic, la resposta també és
una obligació democràtica de to-
tes aquelles persones que osten-
ten càrrecs electes.

Prossegueix una llista de les
actuacions -235- que ha portat a
terme el síndic, cosa que de-
mostra que aquesta institució “a
més de ser el canal transmissor
de les queixes de la ciutadania,
representa una eina potent per

defensar i promoure el bon go-
vern de la ciutat”.

El títol d’aquest escrit por-
ta el d’una coneguda pel·lícula
en la qual el protagonista, quan
es desperta, descobreix que ha
tornat al dia anterior i es veu
obligat a repetir les mateixes
coses una vegada i una altra
sense saber com sortir-se’n o
avançar en el temps.

És la sensació que ens va do-
nar la intervenció del síndic al
qual, any rere any, seguim amb
interès la seva exposició o  la  con-
sultem en la pàgina web de l’A-
juntament.

Un bon amic em pregunta:
“Realment estem condemnats a
viure sense esperança d’aconse-
guir un món millor?”

Ningú en aquesta ciutat, més
enllà d’escoltar les queixes i pe-
ticions del síndic, actuarà per
buscar solucions a les demandes
de la ciutadania?

Moltes d’aquestes queixes, la
majoria, es refereixen a pro-
blemes de mobilitat i manteni-
ment de l’espai públic. No són
problemes que es poden solu-
cionar? Per què hem de renun-
ciar a aconseguir que els nostres
carrers i places, les nostres zo-
nes verdes i tot allò que fa sen-
tir-nos orgullosos de la nostra
ciutat -el nostre espai comú- si-
guin dignes del veïnat?

Confiem i esperem que l’any
que ve el nostre síndic no hagi
d’exposar les mateixes queixes i
reiterar les mateixes demandes.

Perquè una altra forma de fer
política és possible. I un petit pas,
com és escoltar la ciutadania,
més tard o més d’hora ens de-
mostrarà que anem pel bon camí. 

#Caçat

@20g32: Quines casualitats... Quan
busques una imatge de Cristiano per
parlar del desfalc a Hisenda... no apareix
la samarreta del Real Madrid.
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Un diari obert

El 24 de maig de 2015, nit de les darre-
res eleccions municipals, a la tertúlia de
valoració de resultats de la televisió de
Badalona ja alguns tertulians de la dre-
ta pronosticaven que, si regidors com els
de Guanyem Badalona en Comú go-
vernessin la ciutat, seria un autèntic des-
astre. Com a no professionals de la po-
lítica que som, no seríem capaços de por-
tar la gestió administrativa i burocràti-
ca de l'ajuntament. Un altre tertulià, que
hi era present, en Jaume Oliveres, ex-
regidor del PSUC, li va recordar que això
mateix era el que van haver d'escoltar
dels franquistes l'equip de govern d'en
Marius Díaz, primer alcalde democrà-
tic de la ciutat.

Per tant, té poc d'original aquest
"mantra" que l'esquerra i la gent que pro-
venim dels moviments socials i no de les
cúpules dels partits no sabem gestionar.
És un argument transversal que pots tro-
bar des de la seva versió més menys-
preadora (veient-te com un intrús en un
"sistema" que alguns consideren de
propietat exclusiva) fins a la seva versió
més paternalista ("Sou nois molt macos,
teniu bones intencions, però no en sa-
beu. Deixeu-nos als grans").

És un argument difícil de rebatre,
perquè té molt a veure amb l'ads-
cripció ideològica de cadascú. I de poc
servirà recordar que tots els que diuen
això ja hagin passat per tenir la res-
ponsabilitat de governar i van acu-
mular "pufos" milionaris, forats a
empreses públiques, acumulació de
cessaments per corrupció, davallada
dels ingressos, impagaments, etc. No,
tot això són "casos aïllats".

Però nosaltres, les esquerres, la gent
que estem aquí "de pas", que no venim
a treballar d'això de per vida... no sabem
gestionar. Sovint se'ns justifica perquè
no hem dirigit empreses i, clar, no tenim
experiència. Com si aprendre a viure i
menjar amb el salari mínim no fos
prou experiència de "gestió". I molts dels
que et diuen això porten des de ben jo-
venets vivint de sous públics sense ha-
ver trepitjat mai una ETT.

Nosaltres, els governs d'esquerres,
ja podem explicar que hem confec-
cionat pressupostos augmentant un
5% els ingressos amb redistribució fis-
cal, amb més despesa social i de man-
teniment, ampliant el doble la capa-
citat d’inversió… i reduint el deute pú-
blic un 20%. Ja pots repetir que has
aconseguit revertir les retallades apli-
cant tarifació social. Pots recordar
que milers de veïns i veïnes han pogut
confeccionar el seu pressupost amb un
procés participatiu i que no s'ha aca-
bat el món. I que per fi algú està mi-
rant amb lupa els serveis externalitzats
per comprovar si s'estan complint
correctament i que es detecten esta-
fes públiques milionàries, presump-
tament. I que, a Badalona, temes en-
callats de la ciutat, com els laterals de
la C31, el carrer Eduard Maristany, la
neteja de les rieres de Pomar, el
col·lector de Llevant... per fi ja han tro-
bat solucions.

És igual. Tot això mai no serà prou
per a qui encara es creu que les classes
populars cerquen bons "gestors" i no
gent honesta que administri el bé comú
sempre al servei de la majoria.

per Jose Téllez (Guanyem Badalona en Comú) per Pere Martínez (PDeCAT Badalona)

El 1848 el tren arribava a Badalona i
com que els turistes descobriren els en-
cants de la nostra vila, vint anys des-
prés, en un tram de la platja, propie-
tat del marquès de Barberà, allà on els
pescadors varaven les barques i teixien
les xarxes, es va urbanitzar la prime-
ra versió de la Rambla.

A finals d’aquell segle la Rambla es
va posar de moda i van començar a ob-
rir-hi els primers locals d’oci, el cor de
Marina, els primers cinemes, i va con-
vertir-se en l’espai triat per a tot tipus
d’activitats d’esbarjo. Des de fires als fa-
mosos envelats i balls. Més endavant van
venir els banys, els restaurants i un ho-
tel i tot.

Els anys vuitanta del segle XX van ser
l’inici de la gran remodelació del litoral
badaloní. S’enderrocaven les fàbriques,
es descontaminava el sòl i, a empentes
i rodolons, el 2005 s’inaugurava el port
i el setembre de 2012 s’acabava el tram
del passeig marítim entre el carrer del
Mar i el port.

Tot i que he condensat els últims
quasi quaranta anys en un paràgraf, la
veritat és que s’han fet molt llargs per a
qui somniàvem una ciutat que pogués
gaudir del mar i planifiqués el futur del
turisme. I, malauradament, sembla ser
que l’agonia es perllongarà en la legis-
latura actual. O mirat en positiu, espe-
rem que només dos anys ens separin
d’un nou impuls a la ciutat en la nostra
relació amb el mar.

Tinc la sensació que un dels béns més

preciosos amb què la natura ens ha ob-
sequiat és tractat, per dir-ho amable-
ment, amb molt poc entusiasme. I no
són pocs els qui ens visiten per gaudir-
ne. Però hem de saber com gestionar-ho
abans no sigui massa tard.

Guinguetes que a dia d’avui encara
no estan operatives al cent per cent, com
tampoc els lavabos públics que haurien
de prestar un servei imprescindible. 

El servei de salvament, socorrisme i
acompanyament en situació de provi-
sionalitat. 

Tenim un dels atractius més foto-
grafiats de tot el litoral com és el pont del
petroli tancat des de fa sis mesos. 

El carril bici, ignorat i sense pla
concret.

Han passat les Festes de Maig i
sembla que el passeig no sigui prou bo
com per ser l’escenari d’algun dels es-
pectacles programats.

L’hotel, que segons el planejament
inicial havia d’entrar en funciona-
ment al 2017, i després  de diversos en-
trebancs s’esperava el primer semes-
tre de 2019, aturat. I això fa que en la
qüestió del canal, el més calent sigui a
l’aigüera.

Però el que és més trist de tot és que
el govern de la ciutat ens vulgui fer creu-
re, en una de les seves “performances”
de propaganda just davant del malmès
pont del petroli, que tot va com estava
previst.

Espero que els dos anys que resten
no se’ns facin massa llargs.

@mescriva: (Rajoy) "Cuanto peor mejor
para todos y cuanto peor para todos
mejor, mejor para mí el suyo beneficio
político". #NoMeRío.

@elsomatent: Si España fuera un Estado
autoritario, habría recibido condenas por
torturas no investigadas o habría practi-
cado el terrorismo de Estado.

@Marsal95: Cada any em proposo que
el meu estiu sigui com els de l'anunci
d'Estrella Damm, però sempre acaba
sent com els de l'anunci de LIDL.

Opinió en 140 caràcters

4No sabem gestionar 4Badalona i turisme

Parlen els
veïns

Álvaro
“Amb tantes fun-
cions i càrrecs és
materialment im-
possible que Albiol
pugui dedicar tot
l'esforç, l’atenció i el
temps que Badalo-

na requereix. D'altra banda, no com-
parteixo la seva manera de fer política i
no la vull per a la meva ciutat.”

Patri
“Un despropòsit. Hi
està en el seu dret,
però és un polític
que fa servir eufe-
mismes com segu-
retat i neteja per
parlar de polítiques

amb aires racistes i nacionalistes. I no con-
fio en els polítics que usen eufemismes,
perquè el que hi ha darrere seu és pitjor.”

Ivón
“Té tot el seu dret a
fer-ho, tot i que no
m’agradin gens les
seves polítiques i
les del partit que
representa. Crec
que mentre va ma-

nar no va gestionar gaire bé la ciutat. Te-
nia una manera de fer i un discurs to-
talment racista i classista.”

Abel
“No m’agrada, per-
què està defensant
el partit polític que
té més casos de co-
rrupció i que fa ser-
vir un sistema més
antidemocràtic. A

més, el seu discurs és totalment xenòfob
i racista, vinculant gitanos i romanesos
amb delinqüència.”

Què et sembla que Albiol torni a optar a l’alcaldia de Badalona el 2019?
per Toni Enguix
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DRETS SOCIALS4La conse-
llera de Treball, Afers Socials i Fa-
mílies i els promotors de la Ini-
ciativa Legislativa Popular per a
una Renda Garantida de Ciuta-
dania van signar el passat 15 de
maig un acord històric que farà
possible la tramitació d’una llei al
Parlament per garantir aquest
nou dret. La Renda Garantida de
Ciutadania permetrà assegurar
els ingressos mínims de les per-
sones que es troben en situació de
pobresa, al mateix temps que
també permetrà que puguin pro-
mocionar-se cap al món laboral i
combatre les desigualtats.

Aquest nou acord implica que
aquesta prestació serà inicialment,
en els casos individuals, de 564 eu-
ros, tot i que creixerà fins als 664 eu-
ros el 2020. A les llars amb dos
membres la quantitat que es rebrà
serà de 836 euros, una xifra que arri-
barà als 996 euros el 2020. Per úl-
tim, per cada fill –fins a un límit de
tres– es rebran 75 euros. Aquests
75 euros passaran a ser 100 el
2020.  Fins aleshores, el desplega-
ment serà progressiu. Quan s’arri-
bi als 664 euros al mes, la xifra equi-
valdrà  al 100% de l’Índex de Ren-
da de Suficiència de Catalunya

(IRSC). Quan s’apliqui aquest 100%,
el màxim serà de 1.200 euros al
mes per a les famílies de dues
persones amb un total de tres fills.
Cal remarcar que, si una persona re-
butja una feina, perdrà el dret a ac-
cedir a aquesta ajuda.

“UN ACORD DE PAÍS”
Durant l’acte de presentació de l’a-
cord, Bassa va afirmar que “aquest
és un nou dret social que con-
querim gràcies a un acord de país,
el primer dret de l’etapa postcrisi”.
La consellera va afegir que l’acord
implica “un canvi de paradigma
que ataca les desigualtats, fent
que totes aquelles persones que
són vulnerables puguin ser actives
a la societat, i que està vinculat a un
acompanyament per a la inserció
social i laboral, perquè el treball és
la primera política social”.

La titular de Treball, Afers So-
cials i Famílies també va remarcar
la importància de l’acord entre el
govern i els promotors de la ILP,
al mateix temps que va afirmar
que “hem conquerit aquest dret
subjectiu amb responsabilitat i
coherència. Avui és la generositat
de tots i totes el que ha permès
arribar a aquest acord”.

Ara la Renda Garantida de
Ciutadania ha de ser tramitada
com a llei al Parlament i es preveu
que comenci la seva aplicació el
mes de setembre d’aquest any
amb un 85% de la prestació. La im-
plementació es durà a terme du-
rant quatre anys, fins a l’abril del
2020, quan tots els beneficiaris ja
en cobraran el 100%. Durant
aquest temps, una comissió farà
un seguiment per tal d’avaluar l’a-
plicació i modular els canvis ne-
cessaris per a fer-la efectiva.

En aquest sentit, Bassa va as-
segurar que “no serem només el
Govern qui dirà en cada moment
qui necessita la renda garantida,
sinó que estarem acompanyats
dels agents econòmics, socials i
del tercer sector, amb qui ani-
rem veient com anem modulant
la Renda Garantida de Ciutadania”.

En la signatura de l’acord
també hi van ser presents re-
presentants de federacions i en-
titats del tercer sector, promotors
de la ILP, patronals (Foment i PI-
MEC), sindicats (UGT i CCOO) i en-
titats municipalistes, com ara la
Federació de Municipis de Cata-
lunya (FMC) i l’Associació Catala-
na de Municipis (ACM).

Per una vida digna
» Govern i entitats promotores firmen l’acord per fer possible la Renda Garantida de Ciutadania 

» Es començarà a aplicar de forma progressiva des d’aquest setembre i fins a l’abril del 2020

REQUISITS4Podran obtenir la
Renda Garantida de Ciutadania to-
tes aquelles persones majors de 23
anys amb dos anys de residència
a Catalunya i que hagin esgotat to-
tes les prestacions i no tinguin un
patrimoni superior a la primera re-
sidència. Tot i així, existeixen al-
gunes compatibilitats amb ajuts
socials, com són les prestacions
derivades de la llei de dependèn-
cia, així com les famílies que rebin
beques de transport i menjador
escolar. Les altres ajudes són com-
patibles i alhora computables.

Una altra exempció que con-
templa l’acord és per a les famílies

monoparentals amb contractes
a temps parcial que tinguin una
renda inferior a l’Indicador de
Renda de Suficiència de Catalun-
ya (IRSC). Aquestes famílies podran
rebre la prestació fins a arribar a
aquest topall.

Les persones que vulguin
adquirir la Renda Garantida de
Ciutadania hauran de sol·licitar-
la a través de les oficines del Ser-
vei Públic d’Ocupació de Cata-
lunya. Posteriorment, des del
Departament de Treball se’ls tra-
çarà el pla d’inserció laboral i, en
cas que sigui necessari, se’ls de-
rivarà cap als serveis socials.

Qui se’n beneficiarà?

Tot el que has de saber de la Renda Garantida de Ciutadania. Infografia: Oscar Murillo / Línia

ensenyament.gencat.cat
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FESTES4L’Associació de Veïns
de Sant Joan de Llefià-Gran Sol
espera que unes 5.000 persones
es desplacin fins al barri per as-
sistir al concert de demà de Ro-
sario Flores, a l’amfiteatre del
parc de Gran Sol. La cantant serà
la cap de cartell de la segona edi-
ció del Festival de Música del ba-
rri, en el marc de les festes de
Sant Joan. 

Després que veïns i Ajunta-
ment impulsessin per primera
vegada aquesta iniciativa l’any
passat per substituir la tradicio-
nal suelta de vaquillas, enguany
esperen consolidar-la amb dos
concerts gratuïts. Demà  a les
deu de la nit amb Rosario i dis-
sabte també a les deu amb les
bandes locals de rock Los Es-
tropeaos i Tocho i de trash me-
tal Ktulu. La capacitat de l’amfi-
teatre és d’unes 3.000 persones
i, per tant força persones podrien
quedar-se fora. Això sí, podran
veure l’espectacle en una panta-

lla instal·lada per l’Ajuntament
a l’exterior del recinte. 

Pel president de l’associa-
ció, Jordi Mesas, l’objectiu és
“potenciar Llefià com a referent
cultural” i també aconseguir que
gent d’altres barris de Badalona
s’acostin a les festes. Seran les se-
gones festes de Sant Joan sense
vaquillas i Mesas assegura que
la majoria de veïns estan satis-
fets. “No es pot acontentar to-

thom però ara el marc de la fes-
ta és aquest”, explica.

PUIGDEMONT, CONVIDAT
Abans del concert de Rosario,
tindrà lloc el pregó d’obertura
de les festes. Està previst que a
l’acte hi assisteixi el president,
Carles Puigdemont, que també
estarà present durant l’entrega
dels premis Sant Jordi de l’As-
sociació de Veïns.

Rosario, cap de cartell del Festival de Música de Gran Sol. Foto: Rosario

Llefià espera 5.000 persones pel
concert de Rosario a Gran Sol

» La cantant és la cap de cartell del Festival de Música del barri
» El president Carles Puigdemont assistirà al pregó de les festes

El Sónar va arrencar ahir a
Badalona amb Richie Hawtin

MÚSICA4El discjòquei cana-
denc Richie Hawtin va ser l’en-
carregat de donar ahir el tret de
sortida al festival de música
electrònica Sónar, que per segon
any consecutiu ha escollit Ba-
dalona com a escenari de la pri-
mera actuació de l’esdeveni-
ment. Des de les cinc de la tar-
da fins a les nou del vespre
Hawtin va punxar la seva músi-
ca a l’Skate Àgora del barri de
Manresà, acompanyat dels dj’s
Gaiser i Fabio Florido.

Hawtin ja va ser protago-
nista l’any passat de l’obertura

del Sónar a Badalona. Un con-
cert inaugural que va aixecar pol-
seguera, ja que diversos veïns
van denunciar actes incívics re-
lacionats amb el consum de be-
gudes alcohòliques a la via pú-
blica i amb el llançament de
brossa i residus als carrers.

Després de l’actuació inau-
gural a Badalona, que s’havia
matningut com a sorpresa al
programa del Sónar, el festival se
celebrarà des d’avui fins al dis-
sabte a Barcelona i a l’Hospita-
let de Llobregat, on esperen l’as-
sistència de milers de persones.

Mor una dona en un accident
al mar a la platja de la Mora

DEFUNCIÓ4Diumenge al matí
una dona va morir en un accident
marítim a Badalona, concreta-
ment a l’altura de la platja de la
Mora. La dona estava a bord
d’una embarcació acompanyada
d’altres persones, amb les quals
estaven fent un passeig pel lito-
ral badaloní.

Va ser aleshores quan va
caure de l’embarcació per causes
que es desconeixen i va impac-
tar contra l’hèlix del vaixell. Un
cop que li va produir greus trau-
matismes al crani i que li va aca-
bar provocant la mort.

Els tripulants de l’embarcació
van dirigir-se immediatament al
port per demanar ajuda. Allà
s’hi van desplaçar tres ambu-
làncies, patrulles de la Guàrdia
Urbana i també diverses dota-
cions dels Mossos d’Esquadra,
que han obert una investigació.

Tot i aquest desplegament,
els serveis d’atenció mèdica no
van poder fer res per salvar la
vida a la dona, que va acabar
morint. Els companys que viat-
javen amb ella al vaixell també
van haver de ser atesos després
de patir una crisi nerviosa.

El bus B4 millora la connexió
amb la platja i Montigalà

TRANSPORT4La línia d’autobús
B4 de Tusgsal ampliarà el seu re-
corregut a partir d’avui per mi-
llorar la connexió amb la zona co-
mercial de Montigalà. En aquest
sentit, la línia incorpora cinc no-
ves parades en aquest sector,
mentre que s’anul·la la d’Olof
Palme-Montigalà, que es man-
tindrà per a les línies B23 i N2.

D’altra banda, el nou recorre-
gut de la línia també millorarà l’ac-
cés als centres d’ensenyament si-

tuats al carrer Indústria i a les plat-
ges del passeig Marítim.

Aquest canvi suposarà que el
bus circularà en els dos sentits pel
carrer indústria i ho deixarà de fer
pels carrers d’Enric Borràs i el ca-
rrer de Guifré als barris de Progrés
i Gorg. La línia B3 seguirà oferint
serveis als carrers Guifré i Progrés.

Els canvis no modifiquen la
freqüència de pas. Es manté en 15
minuts els dies feiners, 22 els
dissabtes i 25 els festius.

Models de seguretat | Perspectiva de pau
L’Institut Català Internacional per la Pau va organitzar ahir al Museu de Badalona el semi-

nari Pau més enllà de la Seguretat a les Polítiques Públiques, per plantejar alternatives que
comportin un canvi substancial a les polítiques de seguretat actuals. El seminari va comptar

amb la participació del director del Centre for the Study of Democracy, David Chandler.
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Un mural col·lectiu per
fomentar la convivència

COHESIÓ4Des de dissabte una
de les parets de la plaça Illa dels
Músics a la Pau llueix un nou
mural amb el lema Fem la pau.
És el resultat més visible de la
jornada  Som i pintem, orga-
nitzada per la xarxa d’entitats
D8, amb l’objectiu de potenciar
el treball en xarxa entre les en-
titats i la participació del veïnat
en el context de l’espai públic.

Al llarg de tot el matí va ha-
ver-hi tallers i activitats desti-
nades a infants, joves i adults
com per exemple partits de fut-
bol, tallers d’skate, degusta-
cions o música en viu. 

Més enllà del vessant lúdic
de la iniciativa, DB també es
plantejava aquesta activitat com
una oportunitat per fomentar la
convivència al districte 2, ja si-

gui des del punt de vist interge-
neracional, de gènere, cultural o
bé de capacitats.

Ara, la xarxa d’entitats es
planteja impulsar el projecte
Som i Pintem en altres llocs  de
la ciutat. S’escolliran tenint en
compte la seva degradació o per
la seva rellevància al barri.
L’objectiu tornarà a ser actuar
col·lectivament a l’espai públic
i convertir diversos indrets en
espais més amables per als
seus veïns.

La xarxa d’entitats DB està
formada actualment per l’asso-
ciació Amics, l’Esplai Buenoy-
qué, El Lokal de joves, CD Los
Planos Skate Plaza, la Fundació
Amiba, l’associació Krear-t, la
Fundació Germina i Associació
de Veïns de Fondo-Sistrells.

INICIATIVA4Dissabte el parc
de les Muntanyetes de Monti-
galà obrirà la celebració del Ra-
madà a tota la ciutadania aco-
llint un dels àpats nocturns que
serveixen per trencar el dejuni,
els iftars. Tradicionalment, des-
prés de resar, el primer que es
menja en aquests àpats són dà-
tils, seguits de sopes, empana-
des, arròs o pollastre. 

Enguany, la comunitat mu-
sulmana de Badalona i l’Ajun-
tament han volgut fomentar la
participació dels veïns no mu-
sulmans en aquesta tradició
com a eina per generar convi-
vència a la ciutat.  “Volem ge-
nerar coneixement mutu, in-
tercanvi cultural i que els iftars
es converteixin en una oportu-
nitat per superar les barreres ba-
sades en estereotips i prejudicis”,
expliquen des de l’Ajuntament.

MOSTRAR-SE A LA RESTA
La comunitat musulmana com-
parteix aquest punt de partida i
fa un bon balanç del primer if-
tar obert que s’ha fet. Va ser el
10 de juny i l’organitzava la co-
munitat Al-Riduan a l’antic Es-
corxador, al barri de la Salut.
“Van venir uns 200 veïns, fins i
tot un capellà catòlic”, explica el
portaveu d’Al Riduan, Rachid

Hadad, que es mostra conven-
çut que la iniciativa serà útil per
al foment de la convivència a la
ciutat. “Obrint els àpats de tren-
cament del dejuni a tothom de-
mostrem que no tenim cap pro-
blema amb ningú i que estem
plenament integrats a la ciutat”,
argumenta.

El pròxim iftar en el marc
d’aquesta inicativa serà el de
dissabte a Montigalà, de dos
quarts de nou del vespre a dos
quarts d’onze de la nit. El se-
güent serà el 19 de juny a la ma-
teixa hora al parc de Gran Sol,

mentre que l’últim tindrà lloc a
l’Institut B9, també de dos
quarts de nou del vespre a dos
quarts d’onze de la nit.

La festivitat musulmana del
Ramadà se celebra cada any en
unes dates diferents, en funció
del calendari lunar. Enguany
va començar el 27 de maig i fi-
nalitzarà el 25 de juny, dia en el
qual se celebrarà el tradicional
Eid al-Fitr, que marca el final del
mes islàmic sagrat. Aquell dia,
l’antic Escorxador tornarà a ser
un dels escenaris on se celebra-
rà el punt final del Ramadà.

El primer iftar obert va ser a la Salut. Foto: Twitter (@joseptellez)

La comunitat musulmana obre
les portes dels àpats del Ramadà

A Espanya arriba el tsunami.
Tots sabem que les pensions ja
no es revaloren amb l'IPC
(Índex de Preus de Consum),
que perden poder adquisitiu
cada any, que el Fons de Re-
serva de la Seguretat Social s’a-
caba aquest mateix any i que el
mateix Estat diu que a Espanya
fins al 2022 es generarà un
forat anual de 15.000 milions a
la Seguretat Social. El resum és
que a Espanya, amb aquest
tsunami, veurem com baixen
les pensions. Any rere any l’Es-
tat espanyol menystindrà la
dignitat dels seus jubilats.

Quan arriba un tsunami el
millor és protegir-se en terres

més altes i, en aquest cas, Cata-
lunya té un 25 per 100 menys
d’atur, amb salaris més alts (que
són els que paguen les pen-
sions) i disposa d’una economia
més sòlida i diversificada. El futur
Estat serà plenament solvent.

Amb el nou Estat, a Catalu-
nya tindrem una oportunitat
per recuperar la dignitat de per-
ceptors de prestacions, pensio-
nistes i futurs pensionistes. 

Aquesta oportunitat la tin-
drem votant Sí en el referèn-
dum que farà de Catalunya un
nou Estat independent.

David Ros
Economista i jubilat

Opinió

Quan arribi el tsunami en les prestacions 
públiques millor que ens agafi 
a la muntanya que a la platja

Pensions, arriba 
el daltabaix
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MEDI AMBIENT4Prevenir l’abo-
cament de residus als terrenys de
la masia de Can Colomer, ubica-
da a Pomar de Dalt, a l’entorn de
la Serralada de Marina. Aquest és
l’anunci fet per l’Ajuntament la
setmana passada, que es vol por-
tar a la pràctica a través de la pre-
sència d’agents rurals i agents de
policia. El consistori assegura
que així vol evitar conductes in-
cíviques i avisa que es persegui-
ran les persones o empreses que
duguin a terme abocaments o al-
tres actuacions incíviques, que
podrien arribar a ser considera-
des delictes mediambientals.

PROCÉS DE NETEJA
L’anunci ha coincidit amb l’inici
dels treballs per desenvolupar
tasques de neteja i sanejament
dels espais propers al camí de Can
Colomer, després que durant
força temps s’hi hagi abocat runa
i també escombraries.

L’Ajuntament havia obert un
expedient per solucionar el pro-
blema i havia instat el propieta-
ri dels terrenys a iniciar la nete-
ja i ara aquest ha realitzat l’encà-
rrec perquè aquests treballs es
desenvolupin.

El fet que pràcticament la to-
talitat dels terrenys d’aquest en-
torn siguin de titularitat privada

fa necessària la col·laboració en-
tre Ajuntament i propietaris. En
aquest sentit, el consistori ha de-
manat als propietaris que ins-
tal·lin elements als camins que
impedeixin que furgonetes i altres
vehicles entrin en aquests espais
per fer abocaments il·legals. “La
brutícia que s’ha llençat de ma-
nera incívica suposa un risc per
les persones i podria provocar in-
cendis i danys mediambientals”,
assenyala el regidor d’Espais Pú-
blics, Francesc Duran. 

D’altra banda, les queixes
veïnals pel mal estat de l’entorn

havien estat una constant en els
darrers mesos i per això el regi-
dor del districte 3, Francesc Ri-
bot ha fet una crida a la col·la-
boració ciutadana. “És molt im-
portant per treballar conjunta-
ment i eliminar aquests focus de
brutícia i evitar els comporta-
ments incívics”, considera.

L’objectiu final d’aquestes
tasques de neteja i prevenció que
tot just han començat és recu-
perar l’aspecte natural de Can
Colomer -declarat Bé Cultural
d’Interès Local- i lluitar contra
la degradació del territori.

Ribot i Duran, en una visita a Can Colomer. Foto: Ajuntament

Volen evitar que Can Colomer
es converteixi en un abocador

Crítiques del PP i el PDeCAT 
pel servei de socorrisme

SERVEIS4El grup municipal del
PDeCAT ha criticat la gestió que
el govern municipal ha dut a ter-
me del concurs de servei de soco-
rrisme a les platges. “Dissabte no
hi havia servei de megafonia, no
hi havia cap embarcació de sal-
vament i no s'oferia el servei d'a-
companyament a l'aigua a les
persones amb mobilitat reduï-
da", assegura el PDeCAT, que ho
considera una conseqüència de la

gestió del concurs d’adjudicació
del servei. Després de fer un con-
curs per la via d’urgència l’em-
presa que va obtenir més punts va
renunciar a prestar el servei. En
aquest escenari, l’Ajuntament ha
demanat a Pro-Activa que prestés
el servei de forma temporal.

Per la seva banda, el PP ha cri-
ticat que no estigui actiu el servei
d’acompanyament a persones
amb mobilitat reduïda.

Mig milió d’euros per asfaltar 
i 60.000 per a mobiliari urbà

URBANISME4L’Ajuntament ha
anunciat aquesta setmana dues
inversions en urbanisme que
els veïns reclamaven des de feia
temps. D’una banda, el govern
municipal ha anunciat un pla de
millora de l’espai públic que
preveu actuacions de manteni-
ment de l’asfalt a tota la ciutat.

Concretament, es preveuen
400 actuacions en diversos
punts de Badalona que suposa-
ran una despesa de 500.000 eu-
ros. Algunes ja s’han començat
a desenvolupar i el pla acabarà
a finals d’any. Aquesta quanti-
tat representa una quarta part
de la partida destinada dins del
pressupost ordinari municipal al

manteniment de paviments de
la ciutat i es destinarà a fer
arranjaments de paviments i a
treballs en més profunditat en
superfícies que superin els 100
metres quadrats.

D’altra banda, el consistori
també ha anunciat una inversió
de 60.000 euros en mobiliari
urbà, que ha servit per adqui-
rir 72 papereres, 85 bancs, 10
cadires, 265 pilones de diferent
tipologia i 25 cendrers. Tots
aquests elements es col·locaran
a diferents barris de la ciutat
acompanyats d’una etiqueta
que indicarà als veïns el seu
cost, per reivindicar la neces-
sitat de tenir-ne cura.
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Santa Coloma

MÚSICA4Ja es coneixen més
detalls de la celebració del ma-
crofestival de música electròni-
ca més gran del món a Santa Co-
loma. Tomorrowland aterrarà
el 29 de juliol al parc de Can Zam
i ho farà sota el format Unite a
través del qual l’esdeveniment
s’ha expandit arreu del món.

I és que la part central del fes-
tival es desenvoluparà al llarg
de l’últim cap de setmana de ju-
liol a Boom (Bèlgica). A Santa Co-
loma els assistents connectaran
directament amb l’escenari bel-
ga el 29 de juliol des de les nou del
vespre fins a mitjanit. Després, hi
haurà un castell de focs i les ac-
tuacions de diversos discjòqueis,
dels quals encara no s’ha con-
cretat el nom. A banda, també hi
haurà oferta gastronòmica, amb
la presència del reconegut xef
colomenc, Víctor Quintillà,  que
té una estrella Michelin.

L’organització espera que
30.000 persones acudeixin a

Can Zam i l’Ajuntament i Blanc
i Negre Music han signat un
conveni que permetrà l'entrada
gratuïta al festival de 1.000 co-
lomencs i colomenques majors
d'edat, mitjançant una campan-
ya solidària de la qual no es co-
neixen els detalls.

Enguany, ciutats d’Aleman-
ya, Israel, Dubai, Taiwan, Corea
del Sud, Malta i Líban també se-
ran escenaris simultanis de To-

morrowland a través del format
Unite.

La celebració del macrofesti-
val arribarà un mes després que
el parc aculli una nova edició del
Rock Fest. La Plataforma en de-
fensa de la Serralada de Marina
i Can Zam ja ha manifestat la
seva negativa respecte de la pos-
sibilitat que l’espai es perpetuï
com a escenari de grans festivals
d’aquestes característiques.

L’Ajuntament va presentar dilluns el festival. Foto: Ajuntament

El festival de música electrònica
més gran del món, a Can Zam
» Es presenta la primera edició del macrofestival Unite With 

Tomorrowland que se celebrarà al parc el pròxim 29 de juliol

Els sis regidors de Som passen
el relleu als seus substituts

POLÍTICA4Els sis regidors que
des de fa dos anys han repre-
sentat Som Gramenet al Ple
municipal escenificaran dis-
sabte la seva sortida del plena-
ri, complint amb el compromís
adquirit per la formació durant
la campanya electoral de les
eleccions municipals del 2015.
Un compromís que limitava a
dos els anys que els regidors
ocuparien el càrrec, coincidint
amb la meitat del mandat, i
que recull el codi ètic de Som.

Així doncs, Aitor Blanc, Joan
Pastor, Patrícia Lafuente, Alba

Calvo, Oriol Corral i Jesús Sán-
chez deixaran les seves respon-
sabilitats al Ple municipal del
mes de juliol i els substituiran
Paqui Luna, Maria Teresa Fran-
co, César López, Jordi García,
Anna Maria Pérez i Manuela
Morales.

Dissabte, en la batejada
coma Festa del relleu s’esceni-
ficarà aquest canvi de cares als
jardins de Can Sisteré. A partir
de dos quarts de set de la tarda
hi haurà actuacions musicals,
activitats per a tota la família i
actuacions musicals.

Cs vol explicacions per una
possible estafa a Gramepark

POLÈMICA4El grup municipal
de Ciutadans (Cs) ha anunciat
que demanarà explicacions al
pròxim Ple municipal, que se ce-
lebrarà el 26 de juny, sobre una
presumpta estafa de la qual hau-
ria estat víctima l’empresa pú-
blica d’habitatge Gramepark.

I és que, segons el partit,
Grampeark ha patit una estafa
que li ha costat la pèrdua de
25.000 euros dels seus comptes.
“D’una manera simple, una per-
sona ha estafat presumptament
a Gramepark més de 25.000
euros”, assegura el represen-

tant de Cs a l’empresa pública,
Salva Tovar, que al mateix temps
ha recordat que Gramepark
arrossega un deute de gairebé 40
milions d’euros.

Així doncs, Ciutadans ha
anunciat que té preparada una
bateria de preguntes per al go-
vern municipal relacionades
amb la pèrdua d’aquests diners
i avisa que en funció de les res-
postes dels regidors del PSC,
exigirà responsabilitats perquè
els representants municipals as-
sumeixin algun tipus de culpa en
la gestió de l’empresa.

Últims dies per obtenir 
una invitació per al Rock Fest

CAMPANYA4Avui i el dilluns 19
de juny són els últims dos dies
durant els quals els veïns de
Santa Coloma poden obtenir
una de les 1.800 invitacions que
entrega l’Ajuntament per al fes-
tival de música rock i heavy
Rock Fest Barcelona, que se ce-
lebrarà al parc de Can Zam del
30 de juny al 2 de juliol.

La condició per obtenir una
de les invitacions és acreditar la
residència a la ciutat i participar

en el Programa Municipal d'A-
liments Solidaris -a través del
qual s’ajuda a cobrir l'alimenta-
ció d'aquelles persones amb di-
ficultats econòmiques- aportant
com a mínim tres quilos o litres
d’aliments.

Per obtenir la invitació s’ha
d’acudir demà o dilluns al lo-
cal municipal ubicat al núme-
ro 49 del carrer Llorenç Serra
i els torns per obtenir cita prè-
via ja s’han esgotat.

Prevenció | Situació de risc per calor
L’Ajuntament ha fet un seguit de recomanacions a la ciutadania davant les altes

temperatures que aquests dies s’estan registrant a la ciutat. Ventilar els habitatges,
utilitzar aparells climatitzadors, beure aigua fresca de forma regular encara que no

es tingui set, portar gorra o vestir roba lleugera són alguns d’aquests consells.
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Sant Adrià

POLÍTICA4Més pressió per a
l’alcalde, Joan Callau, que conti-
nua investigat per un presump-
te delicte de prevaricació urba-
nística i administrativa i de trà-
fic d’influències. Ciutadans -prin-
cipal grup de l’oposició- va de-
manar ahir la seva dimissió. Tot
i que d’inici la formació taronja
va assegurar que no demanaria
a l’alcalde que abandonés el seu
càrrec fins que el jutge decidís si
mantenia la imputació o no, fi-
nalment la cúpula nacional del
partit ha instat el grup municipal
a prendre la decisió. “Vam de-
manar al partit si convenia plan-
tejar la dimissió i ha establert que
aquesta era la via en funció del
nostre codi ètic”, va explicar el
portaveu, Pedro Sánchez.

Tot i això, el grup municipal
considera que és altament pro-
bable que la causa judicial de Ca-
llau s’acabi arxivant. “El seu nom
no apareix als expedients inves-
tigats com a responsable directe

que prengués les decisions”, as-
segura Sánchez.

Abans d’atendre els mitjans
per explicar la petició de dimis-
sió, el líder de Cs a Sant Adrià va
reunir-se amb Callau. Si el batlle
no marxa, Sánchez avisa que
l’oposició feta fins ara pel seu par-
tit canviarà. “La confiança dipo-
sitada en aquest govern en mi-
noria es veurà ressentida”, aler-
ta. Això sí, Cs veu “numèrica-

ment” inviable fer una moció de
censura i el seu portaveu argu-
menta que no té sentit impulsar-
la si finalment no pot tenir reco-
rregut. “Som Ciutadans, no Po-
dem”, va etzibar.

Sigui com sigui, Cs se suma
a Sant Adrià en Comú i MES en
la petició de dimissió a Callau.
Per tant, 8 dels 21 regidors del
Ple ja han demanat explícita-
ment a l’alcalde que plegui.

Sánchez (al centre) va exposar ahir les seves raons. Foto: Línia Nord

Cs afegeix pressió a Callau i
també li demana la dimissió

» El grup municipal pren la decisió a instàncies de la cúpula del partit
» El cap de l’oposició insta el PSC a trobar un substitut per a l’alcalde

Puigdemont podria visitar
demà els veïns del bloc Venus

VISITA4El president Carles Puig-
demont podria visitar demà la
Mina per complir el seu com-
promís amb els veïns del bloc Ve-
nus, tal com han informat diver-
ses fonts a aquesta publicació,
malgrat que encara no hi ha una
confirmació oficial al respecte. El
3 de novembre el president va
prometre als veïns que visitaria el
bloc per comprovar el seu estat en
primera persona i traslladar-los
els plans de la Generalitat sobre
el futur de l’immoble, que des del
2002 està pendent d’enderro-
cament, i demà ho podria fer.

Des del 2002, el Consorci de la

Mina -integrat per la Generalitat,
l’Ajuntament de Sant Adrià, el de
Barcelona i la Diputació- no ha fet
cap pas per a l’enderroc i els veïns
fa 15 anys que insisteixen en la ne-
cessitat de complir el pla previst.

Si Puigdemont visita final-
ment l’edifici Venus, serà el
primer president que ho faci,
després que diversos consellers
de diferents governs ja ho hagin
fet. Santi Vila hi va anar d’ur-
gència quan part d’un sostre de
l’edifici es va esfondrar, mentre
que Pere Macias, Josep Lluís
Cleries i Neus Munté també hi
han fet acte de presència.

L’esport dóna el tret de sortida
a les Festes de Sant Joan

FESTES4El 10 de juny la zona es-
portiva de la Mina va obrir el foc
de les festes de Sant Joan 2017
amb la 26a edició del torneig de
futbol sala.

Les festes es reprendran el
22 de juny amb una gimcana i un
berenar al carrer Sant Pere, que
serà l’escenari de tots els actes de
les festes. L’endemà es viurà la re-
vetlla de Sant Joan en el marc de
les festes. Hi haurà jocs i tallers in-
fantils, berenar, ambientació mu-
sical, un sopar popular i concerts.
El 24 de juny a partir de les set de
la tarda s’ha programat una ses-

sió de bingo amb regals, un con-
curs de truites, diversos tallers, be-
renar i sessions de karaoke. A les
deu de la nit hi haurà un nou so-
par popular, ball i música.

D’altra banda, el 25 de juny es
posarà punt final a les festes amb
una gimcana matinal, una sessió
de manteniment de l’hort de l’as-
sociació juvenil Barnabitas i un di-
nar de germanor dels voluntaris
d’aquesta entitat. L’organització de
les festes va a càrrec de Barnabi-
tas, amb la col·laboració de l’A-
juntament, l’Associació de Veïns
de Sant Joan Baptista i La Caixa.

20 mil euros per a l’autonomia
de persones discapacitades

CONVENI4L’Ajuntament apor-
tarà enguany 20.000 euros al
Programa per a la Vida Inde-
pendent de persones amb di-
versitat funcional al municipi,
impulsat per l’Associació Pla-
taforma Autonomia Personal
(AP).

L’objectiu del programa és
ajudar a les persones amb di-
versitat funcional a gaudir d’u-
na vida independent i fomentar
la seva autonomia, més enllà de

l’ajuda que puguin rebre del
seu entorn familiar o bé de pro-
fessionals qualificats.

L’AP, que no té ànim de lu-
cre vol que les persones amb di-
versitat funcional puguin se-
leccionar als seus assistents
personals i disposar d’ajudes
que els permetin tenir el control
de les seves vides i les mateixes
oportunitats que la resta de
ciutadans i ciutadanes tant en
l'àmbit privat com públic.

Cursa ELA | Més de 2.000 euros
L’Ajuntament va entregar ahir un xec de més de 2.000 euros a la Fundació Miquel

Valls i a la Plataforma d’Afectats per l’ELA. Els diners són part dels ingressos de la 2a
Cursa per l’ELA a Sant Adrià, celebrada el 4 de juny. En les dues edicions de cursa

s’han recaptat més de 7.000 euros destinats a la investigació i a la lluita contra l’ELA.
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Pas endavant del parc
d’esculls a les Tres Xemeneies

MEDI AMBIENT4Després que
l’any passat el Consorci del Be-
sòs anunciés la voluntat de cre-
ar un parc d’esculls marins arti-
ficials a la zona de les Tres Xe-
meneies, a finals de la setmana
passada la declaració d’inten-
cions es va formalitzar amb un
conveni entre el consorci i En-
desa. L’empresa és la propietà-
ria dels terrenys de l’antiga cen-
tral tèrmica i dels pantalans d’a-
questa, a partir de les restes
dels quals es crearan els esculls.

I és que durant les obres de
desmantellament dels panta-
lans es va observar que les es-
tructures de formigó més anti-
gues -construïdes el 1913 i que
permetien captar aigua de refri-
geració- havien potenciat una
certa recuperació del fons marí
i es trobaven colonitzades per
una gran diversitat d'espècies.
Més tard, el 1953, es va construir
un nou equip però les antigues

estructures mai van arribar a ser
retirades de l’aigua. Ara, entre al-
tres espècies, s’han observat es-
ponges, crustacis com ara cirrí-
pedes, i fins i tot colònies de tu-
nicats. També s’han detectat es-
trelles de mar i eriçons. Pel que
fa als peixos s'han observat es-
córpores, tords roquers o besucs.

A partir d’aquesta observació
es va decidir impulsar el parc
d’esculls artificials. A banda de la
conservació del medi marí, l’ob-
jectiu de la iniciativa és pro-
moure també altres activitats de
lleure i d'educació ambiental.
Amb la signatura del conveni el
Consorci del Besòs sol·licitarà la
concessió administrativa de la
part de domini públic marítim te-
rrestre que constituirà el futur
parc d’escull artificials marins.
Per la seva banda, Endesa desti-
narà una partida econòmica a
col·laborar en accions de vigi-
lància i control del parc d’esculls.

La instal·lació del complex fune-
rari -amb crematori incorporat- al
barri de la Catalana podria com-
plicar-se. El secretari municipal ha
elaborat un estudi en què insta l'A-
juntament a modificar el Pla Ge-
neral Metropolità (PGM) si vol ti-
rar-lo endavant, segons reflecteix
un informe de l'1 de juny al qual ha
tingut accés Línia Nord, precep-
tiu però no vinculant.

El 17 de maig el cap de la Sec-
ció Jurídica de l'àrea de Territori
va emetre un informe en el mateix
sentit, en què argumenta que no
es poden autoritzar les obres del
complex funerari, al considerar
que incompleix el planejament ur-
banístic. Concretament, el PGM
assenyala que tots els equipa-
ments en aquesta zona del muni-
cipi han de ser de titularitat pú-
blica, la qual cosa no es compliria
en aquest cas, ja que la unió tem-
poral d'empreses privades Tana-
tori del Litoral va comprar els te-
rrenys el 2008. 

No totes les opinions, però,
coincideixen amb la del secreta-
ri i el cap de la Secció Jurídica.
L'arquitecta municipal no veu

cap obstacle per l'atorgament de
llicències, però el secretari con-
sidera la seva decisió inconsistent.
“No fa esment a la problemàtica
plantejada pel cap de la Secció Ju-
rídica”, afirma. D'altra banda,
un informe extern i un altre fet pel
secretari general de l'Àrea Me-
tropolitana de Barcelona, Sebas-
tià Grau, també avalen el projec-
te de tanatori. 

Sigui com sigui, la competèn-
cia per entregar llicències d'obres
pertany a l'Ajuntament i, per tant,
l'informe del secretari té pes per ell
mateix. En aquest sentit, el se-

cretari considera que la redacció
del PGM no és prou clara actual-
ment per donar llum verda al
projecte i insta l'Ajuntament a
modificar-la a través del Ple mu-
nicipal si vol que el complex fu-
nerari vegi la llum.

PERÍODE D’AUDIÈNCIA
En aquest escenari, l’Ajuntament
ha obert un tràmit d'audiència so-
bre la llicència de construcció de
l'edifici a les parts interessades. El
termini és de quinze dies i s’hi po-
den presentar al·legacions a par-
tir de l’informe del secretari.

La ciutat ha acollit diverses protestes contra el crematori. Foto: Arxiu

El projecte de crematori podria
incomplir la regulació ubanística
Andreu Merino
SANT ADRIÀ
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Montgat

Les entitats ja poden 
demanar les subvencions

ENTITATS4Fins al pròxim 11
de juliol les entitats montgatines
podran demanar subvencions
per a realitzar activitats de di-
ferent tipus. 

Les primeres convocatòries
obertes són per a iniciatives re-
lacionades amb l’acció social i
les dones, projectes de coope-
ració i solidaritat o per tirar en-
davant beques de suport als
treballs de recerca d’alumnes de
batxillerat.

També s’ha obert el període
per demanar subvencions per a

projectes educatius en el lleure
i la gent gran, per a activitats i
projectes culturals, per a  l'or-
ganització d'activitats i esdeve-
niments esportius, de suport a
les entitats veïnals i per a pro-
jectes que tinguin com a objec-
tiu fomentar la participació de la
ciutadania en diferents àmbits.

Les convocatòries de sub-
vencions públiques per al curs
o temporada 2017-18 en ma-
tèria d'esports o ensenyament
es publicaran al llarg del prò-
xim mes de setembre.

Educació | Pla local
Demà a les set de la tarda la Sala Pau Casals de la Biblioteca Tirant lo Blanc acollirà la pre-
sentació del Pacte Local d’Educació. Diversos representants de l’Ajuntament participaran
en aquesta presentació pública de les línies mestres que el consistori vol tirar endavant en

relació a les polítiques educatives a impulsar des del municipi en els pròxims anys.

JOVENTUT4Fins al 28 de juny es
poden dur a terme les inscripcions
a l’Estiu Jove 2017, una iniciati-
va organitzada conjuntament pels
ajuntaments de Montgat i Tiana.
L’Estiu Jove es desenvoluparà
del 3 al 22 de juliol al Centre Cí-
vic Les Mallorquines de Montgat
i a l'Escorxador de Tiana. Les ac-
tivitats programades al matí tin-
dran lloc a l'equipament munici-
pal montgatí i les de la tarda, al de
Tiana. Els dos consistoris impul-
sen novament aquesta iniciativa
per programar una oferta lúdica
i formativa pels adolescents dels
dos municipis a partir de 12 anys.

Entre les activitats que oferi-
rà l’Estiu Jove hi haurà classes de
repàs amb l’acompanyament d’un
professor, classes per aprendre a
parlar anglès de forma amena i
sense llibres o tallers per conver-
tir-se en youtuber, que inclouen
sessions sobre gravació i mun-
tatge de vídeos.

D’altra banda, també s’orga-
nitzarà un taller de tècniques bà-
siques de circ, sessions d’estam-
pació tèxtil i un curs d’autopro-

tecció i primers auxilis. S’ensen-
yarà als adolescents a actuar en si-
tuacions d’emergència que poden
trobar-se en el seu dia a dia, així
com una mostra de salvament
amb desfibril·ladors.

A més, l’Estiu Jove 2017 or-
ganitza un taller de costura crea-
tiva per ensenyar tècniques de
confecció i customització de roba,

així com a fer servir una màqui-
na de cosir. També hi haurà tallers
de cuina per aprendre a fer creps
i tallers per aprendre a fer còctels
sense alcohol.

Per acomiadar les activi-
tats es farà una sessió de dis-
comòbil amb una festa de l’es-
cuma al parc de l’Antic Camp
de Futbol de Tiana.

Un dels molts tallers que s’ofereixen a l’Estiu Jove. Foto: Ajuntament Montgat

Obertes les inscripcions per 
a l’Estiu Jove a Montgat i Tiana
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Tiana

El poble acomiada 
la seva Festa Major petita

FESTES4Dimarts Tiana va dir
adéu a la Festa Major petita
amb diverses activitats al parc
de l’Antic Camp de Futbol i a
l’Escorxador, com jocs infla-
bles, tallers de ioga o una xo-
colatada.  D’altra banda, l’es-
glésia parroquial va acollir l’o-
fici solemne, que va posar punt
final a les festes.

Així doncs, el poble acomia-
da cinc dies de festa que van co-
mençar el 9 de juny amb la can-
tata El nen enamorat de la llu-
na -a càrrec dels alumnes de
segon de primària de les escoles

Tiziana i Lola Anglada- i una
nova edició del xiringuito del
Doctor Mascaró.

El 10 de juny, d’altra banda,
es va organitzar el torneig de pà-
del solidari, que va incloure una
recollida d’aliments, i l’especta-
cle De poetes, cançonetes, de
Toni Xuclà. També va haver-hi
una cercavila amb part del bes-
tiari popular tianenc i una ballada
de sardanes.

L’11 de juny es va celebrar la
34a Trobada de Puntaires, el
concurs de truites i la degustació
de plats del xef Miquel Antoja.

Participació | Últims dies per votar el pressupost
Diumenge acaba el termini per votar el pressupost participatiu 2017. Els veïns majors

de 16 anys empadronats al poble es poden inscriure al registre de participació ciutada-
na per escollir les seves propostes preferides i poden votar telemàticament fins al 18 de

juny. Pel que fa a la votació presencial, el termini per participar-hi s’acaba  dissabte. 

GASTRONOMIA4“Convertir
Tiana en el centre gastronòmic
del Maresme”. Aquesta és l’a-
gosarada voluntat que l’alcal-
dessa, Ester Pujol, ha expressat
en declaracions a Línia Nord
després de la celebració del Tast
Tiana. Encara a l’espera de tenir
dades definitives d’assistència,
l’Ajuntament valora molt posi-
tivament la resposta del públic a
l’esdeveniment i calcula que l’a-
fluència de gent al Tast va ser si-
milar a la de l’any passat, quan
6.000 persones van visitar-lo.

Pujol considera que l’edició
d’enguany evidencia una “plena
consolidació” del Tast Tiana i
destaca el bon funcionament de
les activitats paral·leles a les de-
gustacions, com les projeccions
o les passejades entre les vinyes.
Com a punt negatiu, enguany les
cues per comprar tiquets es van
desbordar i de cara a pròximes
edicions l’Ajuntament ja es plan-
teja redistribuir els estands als
carrers Marquès de Monistrol o
Mediterrània per alliberar una
mica la plaça de la Vila.

Sigui com sigui, l’Ajunta-
ment s’agafa a l’èxit del Tast
per mostrar el seu convenci-
ment del potencial tianenc a
l’hora de convertir-se en un cen-
tre de referència gastronòmica.
En aquest sentit, la mirada de
Pujol a punta a Can Riera, que
també ha estat escenari del Tast.
“Té la dimensió suficient per

acollir una sala polivalent cul-
tural on convergeixin art, crea-
tivitat i cuina i que atregui visi-
tants de fora del poble”, diu.

Primer, però, serà necessari
dur a terme les obres de remo-
delació projectades a l’antiga
masia, pressupostades en
85.000 euros i que començaran
durant els pròxims dies.

Milers de persones han visitat el Tast Tiana. Foto: Tast

Tiana vol aprofitar l’èxit del Tast
per fer créixer el turisme culinari
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Comarca

MEDI AMBIENT4El Port Fòrum
no està preparat per fer front a les
conseqüències de l’escalfament
global. Aquesta és una de les
principals conclusions de l’estu-
di sobre el litoral metropolità
elaborat per l’Àrea Metropolita-
na de Barcelona (AMB). De fet,
les aigües del port ja ultrapassen
actualment els dics de contenció
en casos de tempestes fortes.

Les previsions dels responsa-
bles de Medi Ambient de l’AMB
assenyalen que d’aquí a 50 anys
el cabal de les aigües del port serà
superior al nivell que la infraes-
tructura està preparada per su-
portar. En el millor dels casos el
cabal doblaria la capacitat dels
dics, mentre que en el cas més
pessimista aquest seria sis vega-
des més gran. De fet, el cabal de
les aigües del Port Fòrum podrien
arribar d’aquí a 50 anys, segons
els càlculs de l’AMB, a superar els
1.100 metres cúbics per segon.

BADALONA, PREPARADA
A l’altre cantó de la balança,
apareix el port de Badalona. Se-
gons l’estudi de l’AMB aquesta

infraestructura no necessitaria
obres d’adaptació per afrontat
una situació d’escalfament glo-
bal, a causa de l’altura en la
qual està situat. 

Així doncs tot i una pujada
del nivell del mar el port bada-
loní podria assumir un augment
del cabal de l’aigua, tant en el mi-
llor com en el pitjor dels esce-
naris. Això sí, una pujada des-
tacada del nivell del mar provo-

caria un augment de l’agitació de
l’aigua i de la intensitat de l’o-
natge entre els dics portuaris.

L’AMB ha adoptat una De-
claració pel clima que potencia
i amplia els diversos compro-
misos de l’ens metropolità amb
l’objectiu de reduir el 40% de les
emissions de Diòxid de carboni
de cara al 2030, així com la
transició cap a un nou sistema
energètic al territori.

Una imatge d’arxiu del Port Fòrum. Foto: Arxiu

Previsions desiguals als ports 
a causa de l’escalfament global

La comarca presenta demà la
seva Coordinadora d’Electes

POLÍTICA4El Barcelonès Nord
també tindrà la seva Coordinadora
d’Electes. Després que diverses co-
marques hagin tirat endavant
aquesta iniciativa amb la voluntat
de guanyar suports a la celebració
d’un referèndum sobre la inde-
pendència de Catalunya, demà
Santa Coloma acollirà l’acte de
constitució de la coordinadora al
Barcelonès Nord.

Serà a les sis de la tarda al parc
del Molinet i comptarà amb la par-

ticipació de càrrecs electes de
Som Gramenet, Guanyem Bada-
lona en comú, Sant Adrià en
comú, ERC i PDeCAT a Badalona,
Santa Coloma i Sant Adrià. L’al-
caldessa de Badalona, Dolors Sa-
bater, tancarà l’acte.

“Tenim l’obligació d’antici-
par-nos a les probables coaccions
i limitacions de drets bàsics fona-
mentals per parts dels estaments
de l’Estat” defensa Alba Calvo re-
gidora de Som Gramenet.

PSOE | Tretze representants de la comarca al congrés
Set delegats i sis observadors del PSC del Barcelonès Nord assistiran aquest cap de setmana al
39è congrés federal del PSOE, que se celebrarà al Palau de Congressos de Madrid i que plante-

jarà a la militància la ratificació de Pedro Sánchez com a secretari general del partit. Núria
Parlon, Álex Pastor, Hugo Ferrer i Mercè Serrano seran alguns dels representants comarcals.

BADALONA4Dilluns es va do-
nar el tret de sortida als treballs
d’ampliació dels mòduls prefa-
bricats que hi ha a la planta
baixa del CAP Sant Roc. L’ob-
jectiu és traslladar-hi el magat-
zem de material clínic i habilitar-
hi una sala d’extraccions.

Mentrestant, el personal que
treballava en aquesta planta ha
estat reubicat a altres parts de
l’edifici. Es calcula que les obres
s’allargaran fins a finals de juliol.

Les obres del CAP
Sant Roc ja estan
en marxa

SANTA COLOMA4Una mostra
recorre els cent anys d’història de
l’Hospital de l’Esperit Sant. L’ex-
posició es podrà visitar fins al
pròxim 25 de juny i compta amb
material fotogràfic, documents i
objectes originals que transpor-
ten el visitant fins al 1917.

El centre sanitari es va fun-
dar fa cent anys com a sanato-
ri antituberculosi a la Masia To-
rre Roja i ha esdevingut un
hospital general.

Una exposició
repassa la història
de l’Esperit Sant

TIANA4Des del 6 de juny i fins
al pròxim divendres 30 de juny
la Biblioteca de Can Baratau
acollirà l’exposició Essència,
dels artistes Jordi Torrent -po-
eta i músic, a més de pintor- i
Chus Alonso -fotògraf-.

Es tracta d’un recull de 15
poesies acompanyades per 15
fotografies que han preparat els
dos artistes que no deixen in-
diferent ningú.  

Tiana acull la
mostra ‘Essència’
fins al 30 de juny

SANT ADRIÀ4Avui dijous es
presentaran les imatges de la
campanya de sensibilització per
a un bon tracte a la gent gran, que
porta per títol Tracta’m bé. Les
fotografies retraten sis situacions
del dia a dia que mostren un bon
tracte a les persones grans. La
presentació tindrà lloc a les onze
del matí a la plaça del Mercat i
coincideix amb el Dia mundial
per a la sensibilització contra els
maltractaments a la gent gran.

Presenten les fotos
de la campanya
‘Tracta’m bé’

MONTGAT4Demà divendres se
celebrarà a Montgat l’acte de
cloenda del Programa de Cultu-
ra Emprenedora a l’escola. Hi
participaran, segons han con-
firmat fonts municipals, els
alumnes que cursen sisè de Pri-
mària de l’escola Salvador Es-
priu, els quals han format part
del projecte.

L’acte tindrà lloc a les deu del
matí al Saló de Plens de l’Ajun-
tament de Montgat.

El projecte escolar
d’emprenedoria
s’acomiada demà

BADALONA4Dilluns Can Mer-
cader va ser l’escenari escollit
per rodar algunes escenes de la
nova pel·lícula de Fernando Co-
lomo, La Tribu, en la qual apa-
reixen els actors de renom Paco
León i Carmen Machi. En el film
també participa la coreògrafa ba-
dalonina Maribel del Pino, la
qual dirigeix el grup de dansa Tri-
bu Urbana. De fet, aquests dies
també s’ha rodat a la seva escola.

Paco León i
Carmen Machi
roden a Badalona
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Comerç

L’ACI Santa Coloma convida 
a viure el comerç de nit

SANTA COLOMA4Queden po-
ques hores perquè l’Agrupació
del Comerç i la Indústria (ACI)
de Santa Coloma celebri la seva
tradicional Open Night, una cita
ja consolidada a la ciutat en la
qual participaran desenes de
botigues associades. Serà aquest
pròxim dissabte al vespre.

La jornada oferirà la possi-
bilitat de visitar les botigues fins
a la mitjanit, on els clients po-
dran trobar ofertes especial-
ment creades per a l’ocasió i
promocions exclusives. 

Però a banda de l’aspecte
purament comercial, l’Open
Night oferirà diverses activitats
per animar l’ambient. Des de
música en directe des de les vuit
de la tarda, fins a tallers, lectu-
ra de poesia o passarel·les, entre
altres, amenitzaran una cita que
dividirà la ciutat en cinc zones:
groga, blava, lila, vermella i ver-
da, on se celebraran les activitats.

Però l’acte més espectacular
tindrà lloc al fi de la jornada,
amb una festa Holi plena de co-
lor a la plaça de la Vila.

BADALONA4Poc menys d’una
dècada després, el Centre Co-
mercial Passeig de la Salut tor-
narà a celebrar la seva Fira de
l’Esport, un esdeveniment mar-
ca de la casa que van deixar de
fer fa uns anys i que ara han fet
renéixer amb força. Tindrà lloc
aquest dissabte al passeig. 

“L’hem volgut fer més com-
pleta”, diu a Línia Nord el pre-
sident dels comerciants de la
Salut, Óscar Palma, un aspecte
renovador respecte a les edi-
cions antigues de la fira. En
aquest sentit, volen ampliar-la a
tota la ciutat “perquè hi partici-
pin més clubs de Badalona i
que hi puguin venir més veïns
d’altres barris”, afirma Palma. 

Però de què es tracta la fira de
dissabte a la Salut? “Hi haurà
unes 30 carpes d’entitats espor-
tives de la ciutat que faran acti-
vitats i promocionaran la seva
tasca i serveis”, explica Palma. La
voluntat dels comerciants és,
mitjançant la difusió de l’activi-
tat i el món esportiu locals, do-
nar-se a conèixer entre més

veïns no només del barri, sinó
també de la resta de la ciutat.

Entre algunes de les activitats
que s’hi faran, destaquen les
que tindran lloc a l’escenari que
s’ubicarà a la part alta del pas-
seig, on un speaker animarà els
participants. Allà hi haurà clas-
ses de body pump, twirling,
kick boxingo dansa, entre altres. 

A més, el pati de l’escola
Mare de Déu de la Salut acolli-

rà tallers de futbol i tennis. I ja
per acabar, cada entitat farà a la
seva carpa una activitat concre-
ta, des de karate fins a escacs o
vela, entre altres. 

Com hem dit, hi participa-
ran un total de 30 clubs espor-
tius badalonins, entre els quals
destaquen el CF Badalona, els
Dracs, el Club Rem Badalona,
el Dragon Boat, el Mas Ram o
la Magic BDN Running. 

La Salut es prepara per a un dissabte esportiu. Foto: Google Maps

Els botiguers de la Salut
recuperen la Fira de l’Esport

Montgat | Torna la Fira comercial del Turó del Mar
La rambla del Turó del Mar serà l’escenari aquest dissabte d’una nova edició 

de la Fira Turó del Mar, organitzada per l’Associació de Comerços i Serveis de 
Montgat (ACISM). Durant tot el matí hi haurà parades, tallers, tastets de tapes i la 

tradicional passejada en ruc per als més petits, que hi tindran un espai dedicat.  

El final de l’acte tornarà a estar marcat per una festa Holi. Foto: L’Agrupació
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Esports
L’Adrianenc queda fora de 

la Copa Catalana a Sabadell
La temporada de
l’Handbol Adria-
nenc va arribar a
la seva fi a Saba-
dell. Els de Pedro

Pérez van caure als quarts de fi-
nal de la Copa Catalunya mas-
culina Gonzalo Usero després
de veure’s sorprès pel Creu Alta
Sabadell (31-25) en un partit que
es va disputar dissabte passat a la
capital del Vallès Occidental.

El guió del partit va ser el que
acostumar a imposar l’Adria-
nenc, amb l’excepció que el con-
junt que va prendre la iniciativa

va ser el que entrena Israel Da-
mont. Tot i que els vallesans ju-
guen en una categoria inferior,
l’Adrianenc no va poder remun-
tar i en cap moment del partit va
estar a menys de quatre gols del
conjunt locals.

Així, els liles queden fora de la
Final Four de la competició, que
es jugarà aquest cap de setmana
al pavelló La Draga de Banyoles.
L’eliminació de l’Adrianenc de la
competició també suposa l’adéu
de Pedro Pérez i l’arribada a la
banqueta lila de l’ex entrenador
del Barça B Lorenzo Rueda.

El Catgas Santa
Coloma de la
temporada 2017-
18 continua pre-
nent forma. El

club no ha volgut esperar per fer
la renovació que Óscar Redondo
va assegurar que necessitava i
abans-d’ahir va anunciar una
nova incorporació: la d’Ari San-
tos, que torna a la lliga espanyo-
la després d’haver jugat les dues
darreres temporades al Dinamo
de Moscou, equip amb el qual ha

guanyat la Superlliga russa fa
tot just uns dies.

Santos és un tanca brasiler de
35 anys que, en la seva trajectò-
ria, ha guanyat 2 mundials amb
la canarinha i lligues, copes d’Es-
panya i del Rei, supercopes i Co-
pes d’Europa durant les sis tem-
porades en les quals va vestir la
samarreta del Barça. Abans de ser
jugador blaugrana, el futbolista
paulista havia jugat una tempo-
rada al Celta. 

El club ha anunciat que San-

tos arribarà a Santa Coloma la
setmana que ve i en aquests ma-
teixos dies serà presentat amb la
seva nova samarreta.

MÍGUEZ, PRESENTAT
Santos serà el següent, però di-
vendres passat va ser el torn de
Iago Míguez, que va assegurar
que el club “té una estructura con-
solidada i una gran afició” i va ex-
plicar que volia sortir de la seva
“zona de comfort”. El gallec va ci-
tar Rafa López com a referent.

La temporada ha arribat a la seva fi per al conjunt lila. Foto: HA

El Catgas fitxa Ari Santos

Barcelonès Nord | Tres clubs reben el Guardó de l’Esport
El Club Gimnàstica La Mina, l’Associació Juvenil Karate Can Peixauet i l’Atlas Sport Consulting

de Tiana van rebre tres premis en la primera edició dels Guardons de l’Esport que ha creat la
Fundació Catalana per a l’Esport. Els clubs de Sant Adrià i de Santa Coloma han estat premiats

en la categoria “Igualtat d’oportunitats” i l’entitat de Tiana en “Foment i difusió dels hàbits”.

BADALONA4El mes que ve, Mi-
reia Belmonte i Katinka Hosszú
protagonitzaran diferents dels
duels més vibrants de la història
recent de la natació al mundial de
Budapest, però aquesta setmana
a Barcelona s’ha pogut viure un
aperitiu del que passarà a la ca-
pital hongaresa. La badalonina ha
tancat amb quatre medalles la
seva participació al 38è Trofeu In-
ternacional Ciutat de Barcelona de
natació, que es va disputar entre
abans-d’ahir i ahir al Club Nata-
ció Sant Andreu i que va ser l’úl-
tima gran prova abans del Cam-
pionat del món. En aquest cam-
pionat també hi van participar es-
trelles mundials com la mateixa
Hosszú o les bessones nord-ame-
ricanes Cate i Bronte Campbell.

Belmonte va participar en
cinc proves el primer dia, acon-
seguint la medalla d’or en una de
les primeres finals, la de 1.500 lliu-
res (16 minuts i 17 segons) i es va
penjar un bronze en la prova de

400 estils (4 minuts i 41 segons),
on ja va competir contra la seva
gran rival, la hongaresa Hosszú
(que va guanyar, seguida de la bri-
tànica Hannah Miley), mentre
que en les tres restants (100 es-
quena, 100 papallona i 200 lliu-
res) no va superar les preliminars.

Els millors resultats per a la
badalonina, però, van ser ahir a la
tarda, ja que va aconseguir l’or en
les dues finals en les quals va par-

ticipar. El primer d’aquests, poc
després d’un quart de vuit del ves-
pre, va arribar en la prova dels
200 papallona amb rècord del tor-
neig inclòs (2 minuts i 7 segons).
Belmonte va ser l’encarregada
de disputar la darrera prova del
torneig, la final dels 200 lliures, en
la qual va tornar a enfrontar-se a
Hosszú i va aturar el cronòmetre
en 4 minuts i 5 segons per davant
de dues nedadores russes.

Belmonte va pujar quatre cops al podi. Foto: FCN

Belmonte es penja 4 medalles
al Trofeu Ciutat de Barcelona

» La badalonina ultima la seva posada a punt de cara al mundial 
» La nedadora ja s’ha enfrontat contra la hongaresa Katinka Hosszú
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Remuntada incompleta: 

el Sangra, eliminat de la Copa
Partit boig al
Nou Sardenya
amb remuntada
incompleta in-
closa. El Sant Ga-
briel va quedar

fora de la Copa Catalunya després
de perdre el partit de quarts con-
tra l’Europa (4-3) diumenge pas-
sat a Barcelona.

Les adrianenques van nau-
fragar totalment a la primera
part, en la qual es van veure to-
talment superades per les locals,
que van jugar un futbol preciós i
precís i van encarrilar el matx
amb dos doblets, un d’Andrea
Porta i un altre de Clara de Cle-

mente. Els quatre gols del conjunt
europeista van arribar en poc
més de mitja hora, entre els mi-
nuts 14 i 44 de la primera meitat.

Però el Sangra va canviar ra-
dicalment de cara després del
descans. Dos gols de Laura Cha-
mizo (el primer d’ells amb una
canonada des d’uns 30 metres)
i un altre de Laura Galceran van
fer que les de Sant Adrià so-
miessin per uns instants amb
l’empat i la pròrroga, però la re-
acció va arribar massa tard i tot
i que van aconseguir que l’e-
quip i l’afició local patissin, la
classificació per a la semifinal va
ser per a les barcelonines.

El Seagull
c o n t i n u a
fent histò-
ria. Les ga-
vines, que
encara es-
tan immer-

ses en el play-offd’ascens a Pri-
mera (encara que ja no tenen cap
opció de promoció) van aconse-
guir segellar la seva classificació
per a la semifinal de la Copa Ca-
talunya després de guanyar diu-
menge passat al municipal de Vic
contra el Vic Riuprimer (1-3).

Les gavines van saltar al
camp amb l’objectiu de resoldre
el matx per la via ràpida i van
aconseguir el que buscaven
abans del minut 25, gràcies als
gols de Mar Torras i de Xènia
Royo. El resultat encara podria
haver estat més contundent,
però la manca d’encert de les ba-
dalonines va fer que el 0-2 fos el
resultat amb el qual es va arribar
al descans. Royo va sentenciar
definitivament el partit al minut
68 i quatre minuts més tard, les
vigatanes van fer el gol de l’ho-
nor des del punt de penal.

Les de Jordi Ferrón jugaran
la semifinal contra l’Espanyol, un
dels dos equips catalans de la
màxima categoria del futbol es-
tatal, mentre que l’altre finalis-

ta de la Copa es decidirà en el
partit entre el Barça i l’Europa.
Les dues eliminatòries es juga-
ran a finals d’agost, quan els
equips tornin de les vacances, i
seran un dels tests més exigents
de la pretemporada.

DIUMENGE, A MADRID
I després de l’alegria que ha su-
posat la classificació per a l’últi-
ma eliminatòria de la competi-
ció del KO, les gavines afronta-
ran el tercer partit de la lligueta
d’ascens a Primera al camp de
l’equip que ja ha pujat de cate-

goria, el Madrid CFF. El partit es
jugarà diumenge a la tarda a les
instal·lacions esportives de la
Dehesa de Moratalaz.

FERRÓN, RENOVAT
Aquests partits arriben des-
prés que el gran artífex dels
èxits de les gavines dels darrers
dos cursos, Jordi Ferrón, hagi
decidit ampliar el seu vincle
amb el club una temporada
més. D’aquesta manera, l’en-
trenador de Badalona compli-
rà la tercera temporada com a
primer tècnic de les gavines. 

Les gavines segueixen fent història. Foto: CES

El Seagull segella el seu bitllet
per a la semi de Copa Catalunya

L’equip va jugar una gran segona part a Barcelona. Foto: CEE
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Esports

A PARTIR D’AVUI
19:30 S’inaugura l’exposició Badalona, finestral

d’un temps, un recull d’il·lustracions que ha
preparat Toni Benages Pla. / Associació de
Veïns del Centre.

AVUI 15 DE JUNY
19:30 En el marc del cicle Cita de Poetes hi hau-

rà una lectura a càrrec d’Antoni Clapés i
d’Alfonso Alegre Heitzmann que presentarà
Rodolfo del Hoyo. / Llibreria Carrer Major. 

DEMÀ 16 DE JUNY
19:30 Arriba la presentació del llibre Historias

acuícolas, que ha escrit Cristóbal Aguilera i que
té les il·lustracions de Jesús Aguilera. /Llibreria
Carrer Major. 

DEMÀ 16 DE JUNY
Tarda El Polidor ha preparat una sessió de

Monopoly per aquest divendres, pensada per-
què tothom pugui gaudir d’aquest entretingut
i clàssic joc de taula. / Centre de producció cul-
tural i juvenil Polidor.

DILLUNS 19 DE JUNY
17:00 - 21:00 Sant Adrià torna a tenir una opor-

tunitat per mostrar el seu vessant més soli-
dari amb aquesta jornada de donacions per
al Banc de Sang. / Plaça de la Vila.

DEMÀ 16 DE JUNY
18:00 La Sala Pau Casals serà l’escenari de

l’acte del lliurament dels premis  de la fase
local de la XXXIV Mostra Literària del Maresme.
/ Sala Pau Casals.

DIUMENGE 18 DE JUNY
11:30 Arts de pesca és el nom amb el qual s’ha

batejat la pròxima sessió de la Jugatecam-
biental del poble aquest diumenge. / Platja
de Montgat.

TOTA LA SETMANA
Tot el diaContinua en marxa l’exposició Essència,

una mostra que ensenya els treballs del
músic Jordi Torrent i del fotògraf Chus Alon-
so. / Biblioteca Can Baratau.

BADALONA MONTGAT TIANASANT ADRIÀSANTA COLOMA

La psicòloga Aroa Gómez Morales
s’encarregarà d’una xerrada monote-
màtica anomenada Eines per detectar
l'autisme. Activitat gratuïta. / Biblio-
teca Tirant Lo Blanc.

Una sessió per donar eines
per detectar casos d’autisme

Dimarts 20 de juny a les 18:00

Cent anys de l'Esperit Sant és el nom
de l’exposició que fa una repassada als
darrers 100 anys de vida de l’Hospital
de l’Esperit Sant. / Museu Torre Ball-
dovina.

Una exposició recorda la
història de l’Esperit Sant

Tota la setmana

L’escola de teatre de Tiana
organitza dues actuacions

16 i 18 de juny a la tarda

En el marc de la 2a edició del Festival
de Música del Gran Sol, la cantant Ro-
sario Flores ha preparat un concert. /
Parc del Gran Sol.

Rosario ofereix un recital 
dels seus grans temes a Llefià

Demà 16 de juny a les 22:00

La Sala Albéniz serà l’escenari triat per
a les represetnacions de la mostra de
final de curs de l’escola de teatre mu-
nicipal. / Sala Albéniz.

BARCELONÈS NORD4L’Euro-
basket de la República Txeca està
a punt de començar. Demà a dos
quarts d’una del migdia, les 16 mi-
llors seleccions del continent co-
mençaran el seu camí per aspirar
a un títol que defensa Sèrbia. 

La selecció espanyola, amb la
badalonina Anna Cruz i la mont-
gatina Sílvia Domínguez parteix
com una de les clares favorites a
la victòria (no en va, és l’equip
número 2 del món, només per
darrere dels Estats Units) i de-
butarà demà mateix a dos quarts
de nou del vespre a la ciutat de
Hradec contra Hongria. Els altres
dos partits de la fase de grups per
al conjunt de Lucas Mondelo
seran contra Ucraïna (dissabte a
les 3 de la tarda) i tancaran la fase
preliminar dilluns, novament a
les sis de la tarda, contra les
amfitriones.

Si fos necessari jugar l’elimi-
natòria d’accés als quarts de final,
el matx es jugaria dimarts de la
setmana que ve, mentre que els
partits a caixa o faixa es jugaran
a partir del dijous. El dissabte 24
es jugaran els partits de semifi-
nal i els que decidiran els classi-
ficats del cinquè al vuitè, mentre
que la gran final es jugarà el
diumenge 25.

Gairebé de forma ininte-

rrompuda, la selecció espanyola
ha estat entre els millors conjunts
del continent des de l’any 2001,
però la generació d’or del bàsquet
estatal va guanyar l’Eurobasket
de fa quatre anys a França (70-
69 contra les amfitriones), en una
final que ja va jugar Sílvia Do-
mínguez, però no Anna Cruz.
Així, el de la República Txeca serà
el tercer Eurobasket en el qual les
dues jugadores del Barcelonès
Nord compartiran vestidor.

De fet, en els dies previs a
aquesta cita, tant Cruz i Domín-
guez com algunes de les seves

companyes han destacat que la
força del bloc, que s’ha mantin-
gut en la majoria de les darreres
grans cites que ha disputat el
combinat estatal.

EL CAMPUS, A L’HORITZÓ
Però la relació entre Cruz i Do-
mínguez va molt més enllà que
la de simples companyes de
vestidor. De fet, des de l’any pas-
sat, les jugadores organitzen un
campus conjunt que, enguany,
tornarà a celebrar-se al polies-
portiu La Corneria de Tiana en-
tre els dies 8 i 15 de juliol.

Domínguez i Cruz són dos pesos pesants. Foto: Twitter (@cruz__dominguez)

Cruz i Domínguez, 
a punt per a l’Eurobasket

L’Snatt’s Sant Adrià publica
tots els detalls del campus

La temporada ja
toca a la seva fi,
però abans de les
vacances encara
hi ha una cita

més: el campus del Femení Sant
Adrià. El club ja ha anunciat
tots els detalls del seu campus,
que començarà el dilluns 26 d’a-
quest mes i que s’allargarà durant
cinc setmanes.

L’Ajuntament i la Fundación

Aíto García Reneses col·laboren
en l’organització del campus, en
el qual els nens i les nenes de 15
anys podran gaudir d’entrena-
ments de tecnificació, indivi-
duals i col·lectius, en funció del
seu nivell d’habilitat.

El campus es farà al pavelló
Ricart, on juga el primer equip,
i serà dirigit per Àlex i David
García, dos entrenadors amb
experiència al Barça.

El Círcol tanca el curs
amb el seu torneig de 3x3

La secció de bàs-
quet del Círcol es
va acomiadar de
la temporada
2016-17 amb la

disputa d’un torneig de 12 hores
de bàsquet 3x3 a la Plana.

Unes 300 persones, de cate-
gories entre premini i sènior, re-
partides en una vuitantena d’e-
quips no van voler deixar esca-
par l’oportunitat de gaudir de
l’esport i van poder jugar tant a
l’interior del pavelló com en
unes pistes que es van poder ha-
bilitar a la seva rodalia.

Els més menuts van ser els
encarregats de començar les
competicions en una matinal

calorosa que feia que els juga-
dors aprofitessin gairebé cada
pausa o l’estona entre els partits
per buscar aixopluc a l’ombra.

Ja ben entrada la tarda es
van començar a conèixer els
noms dels vencedors en cadas-
cuna de les categories. L’equip
dels Brooklyn Bruts va ser el mi-
llor dels preminis; la victòria
en la categoria mini va ser per als
Gotha Rockets; els Esclavos
Team van ser els grans domi-
nadors pel que fa als infantils;
DGrau van aconseguir alçar-se
amb el campionat cadet i, per úl-
tim, el conjunt A mi Plin yo
duermo con Pikolin va ser el mi-
llor de la divisió júnior-sènior.
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